

HORMONES

Thyroid Support Complex

OPTIMIZES THYROID GLAND FUNCTION

MADE WITH HIGH-QUALITY VEGETARIAN INGREDIENTS

Pure Thyroid Support Complex is specifically designed to support healthy thyroid gland function with a comprehensive formula containing vitamins, minerals and herbal extracts that help to:

- Support healthy thyroid cell metabolism
- Optimize thyroid hormone function

Good for those who need support with **healthy thyroid gland function.**



The Research

This comprehensive thyroid support formula contains vitamins, minerals, and herbal extracts to support thyroid gland function. Iodine is absorbed by the thyroid gland and supports the formation of triiodothyronine (T3) and thyroxine (T4) hormones. L-Tyrosine is also a key component in the synthesis of thyroid hormones. Healthy selenium levels have been associated with maintaining healthy thyroid cell metabolism, as well as thyroid hormone function. Doubling as a powerful antioxidant, selenium combines with vitamin C and curcuminoids to neutralize free radicals, including those that affect iodothyronine 5'-monodeiodinase enzyme activity, the limiting factor in the conversion of T4 to the more active T3 hormone.¹ Thyroid Support Complex also contains standardized extracts from *Coleus forskohlii*, guggul and ashwagandha, herbs with an extensive history of traditional use.²

REFERENCES

1. Mahmoodianfard S, et. al. J Am Coll Nutr. 2015;34(5):391-9.
2. Chandrasekhar K, et. al. Indian J Psychol Med. 2012 Jul-Sep; 34(3): 255-262.



Formula

Adults: Take 2 capsules daily with a meal, a few hours before or after taking other medications or natural health products. Consult a healthcare practitioner for use beyond 8 weeks.

Each capsule contains:

Vitamin A (vitamin A acetate)	370 mcg RAE
Vitamin C (ascorbic acid, ascorbyl palmitate)	81 mg
Vitamin D ₃ (cholecalciferol)	2.5 mcg (100 IU)
Iodine (potassium iodide)	75 mcg
Zinc (zinc citrate)	10 mg
Selenium (selenomethionine)	100 mcg
L-Tyrosine	250 mg
Ashwagandha (<i>Withania somnifera</i>) Root Extract (standardized to contain 2.5% withanolides)	200 mg
Forskohlii (<i>Plectranthus barbatus</i>) Root Extract (standardized to contain 10% forskolin)	50 mg
Guggul (<i>Commiphora wightii</i>) Gum Resin Extract (standardized to contain 2.5% guggulsterones)	75 mg
Curcuminoids (from <i>Curcuma longa</i> root)	47.5 mg

Non-Medicinal Ingredients: Vegetarian capsule (hypromellose, water).



Thyroid Support Complex	Quantity	Order Code	NPN	UPC
	120	TS21C-C	80026097	766298024868
	60	TS26C-C	80026097	766298018621

For additional hormonal support, consider adding **Inositol** to your health routine.

Support your body's thyroid gland function with two capsules daily*

Visit PureEncapsulations.ca/thyroid-support-complex

Certified Gluten-Free by the Gluten-Free Certification Organization, www.gluten.org

*Visit PureEncapsulations.ca for more information about our GMO policy.

*Consult a healthcare practitioner for use beyond 8 weeks.

This product may not be right for everyone. Always read and follow the label. Contact us for more information.



866.856.9954 | PureEncapsulations.ca

© 2022 Pure Encapsulations, LLC. All Rights Reserved.

pure
encapsulations®

HORMONES

Thyroid Support Complex

OPTIMISE LE FONCTIONNEMENT DE LA GLANDE THYROÏDE

FAIT D'INGRÉDIENTS VÉGÉTARIENS DE QUALITÉ SUPÉRIEURE

Pure Thyroid Support Complex est spécialement conçu pour soutenir le fonctionnement de la glande thyroïde grâce à une formule complète qui contient des vitamines, des minéraux et des extraits de plantes qui aident à :

- soutenir le métabolisme des cellules thyroïdiennes
- optimiser le fonctionnement des hormones thyroïdiennes

Bon produit pour ceux qui ont besoin de soutien pour le **fonctionnement de leur glande thyroïde.**



La recherche

Cette formule complète contient des vitamines, des minéraux et des extraits de plantes qui soutiennent le fonctionnement de la glande thyroïde. L'iode est absorbé par la glande thyroïde et favorise la formation des hormones triiodothyronine (T3) et thyroxine (T4). La L-Tyrosine est également un élément clé de la synthèse des hormones thyroïdiennes. Des taux sains de sélénium ont été associés au maintien d'un métabolisme sain des cellules thyroïdiennes, ainsi qu'à la fonction hormonale thyroïdienne. Agissant également comme un antioxydant puissant, le sélénium s'associe à la vitamine C et aux curcuminoïdes pour neutraliser les radicaux libres, y compris ceux qui affectent l'activité de l'enzyme iodothyronine 5'-monodésiodase, le facteur limitant de la conversion de l'hormone T4 en hormone T3 plus active.¹ Le complexe de soutien de la thyroïde contient également des extraits normalisés de forskohlii, de guggul et de coqueret somnifère, des herbes utilisées traditionnellement depuis très longtemps.²

RÉFÉRENCES

1. Mahmoodianfar S, et. al. J Am Coll Nutr. 2015;34(5):391-9.
2. Chandrasekhar K, et. al. Indian J Psychol Med. 2012 Jul-Sep; 34(3): 255-262.

Formule

Adultes : Prendre 2 capsules par jour avec un repas, quelques heures avant ou après la prise d'autres médicaments ou produits de santé naturels. Consulter un professionnel de la santé pour l'utilisation au-delà de 8 semaines.

Chaque capsule contient :

Vitamine A (acétate de vitamine A)	370 mcg EAR
Vitamine C (acide ascorbique, palmitate d'ascorbyle)	81 mg
Vitamine D ₃ (cholécalficérol)	2,5 mcg (100 UI)
Iode (iodure de potassium)	75 mcg
Zinc (citrate de zinc)	10 mg
Sélénium (sélénométhionine)	100 mcg
L-Tyrosine	250 mg
Extrait de racine d'ashwagandha (<i>Withania somnifera</i>) (normalisé pour contenir 2,5 % de withanolides)	200 mg
Extrait de racine de Forskohlii (<i>Plectranthus barbatus</i>) (normalisé pour contenir 10 % de forskoline)	50 mg
Extrait de gomme-résine de guggul (<i>Commiphora wightii</i>) (normalisé pour contenir 2,5 % guggulstérones)	75 mg
Curcuminoïdes (provenant de racine de <i>Curcuma longa</i>)	47,5 mg

Ingrédients non médicinaux : Capsule végétarienne (hypromellose, eau).



Thyroid Support Complex	Quantité	Code	NPN	CUP
	120	TS21C-C	80026097	766298024868
	60	TS26C-C	80026097	766298018621

Pour un soutien hormonal additionnel, envisagez d'ajouter le produit **Inositol** à votre programme de santé.

Soutenez le fonctionnement de votre glande thyroïde avec deux capsules par jour*

Visitez PureEncapsulations.ca/thyroid-support-complex

PEF-TS21CC-0922

Certifié Sans Gluten par le sans gluten Organisme de certification, www.gluten.org

*Visitez PureEncapsulations.ca pour obtenir plus d'information sur la politique relative aux OGM.

Ce produit ne convient pas à tout le monde. Toujours lire et respecter l'étiquette.

Pour plus d'informations, contactez-nous.

800.361.0324 | PureEncapsulations.ca

© 2021 Pure Encapsulations, LLC. Tous droits réservés.



pure
encapsulations®